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Wyciąg z protokołu z LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego z dnia
31 stycznia 2024 r.

Radny Jerzy Wolski: Ja chciałbym zapytać Pani Dyrektor, bo w sumie te cyfry
my znamy, jesteśmy w Komisji Oświatowej, ci, którzy jesteśmy, czy może Pani
mniej więcej powiedzieć, rok 2021, a rok 2022, bo rok 2020... nie, przepraszam,
poprzedni rok i ten, który się skończył, procentowo ile nauczyciele, jeśli to jest
możliwe, średnio ile więcej zarabiają? Bo w tej chwili wiadomo jest, może nie
szum medialny, jest rząd, nowa władza, nowe obietnice, jak to wyjdzie? Oby się
udało nauczycielom, jak najbardziej, ale czy może Pani powiedzieć, że rok
poprzedni do roku tego, który się zakończył, ile tu progresja powiedzmy
wynagrodzeń: 5, 8, 10, 15? Może pytanie bardzo takie aż za oczywiste.
Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: Ja poproszę, żeby na piśmie
udzielić odpowiedź, tak, bo nie dysponuję w tym momencie tymi materiałami.

Wyciąg sporząd^^^^^^
Wioleta Kwasek

w Wydziale'Organizacyjnym
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